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Reunió de la Junta de Facultat de la Facultat de Matemàtiques i Estadística 
Acta de la sessió núm. 87 
Data: 21 de novembre de 2023 
Hora de començament: 15:30 
Hora d'acabament: 17:50 
Lloc: Sala de Juntes de la Facultat de Matemàtiques i Estadística 
         Sessió presencial 
 

 
Assistents 
Jordi Guàrdia Rúbies Degà 
Chara Pantazi  Secretària acadèmica    
Jesús Fernández Sánchez  Vicedegà 
María Paz Linares Herreros  Vicedegana 
Sebastià Martín Molleví  Vicedegà 
Lourdes Rodero de Lamo  Vicedegana 
Jordi Saludes Closa  Vicedegà 
Adrià Ferrer Casamayor  President de la Delegació d’Alumnes de l’FME 
Pedro Delicado Useros  Departament d’Estadística i Investigació Operativa 
Jordi Castro Pérez  Departament d’Estadística i Investigació Operativa 
Guadalupe Gómez Melis  Departament d’Estadística i Investigació Operativa 
Xavier Tort-Martorell Llabres  Departament d’Estadística i Investigació Operativa 
Amalia Duch Brown  Departament de Ciències de la Computació 
María Alberich Carramiñana  Departament de Matemàtiques 
Ángeles Carmona Mejías  Departament de Matemàtiques 
Marta Casanellas Rius  Departament de Matemàtiques 
Jaume Franch Bullich  Departament de Matemàtiques 
Oriol Serra Albó  Departament de Matemàtiques 
Joan Carles Gil Martín  Agrupació d’altres departaments 
Claudia Ramírez Marcellán  Estudiantat de graus: Grau en Matemàtiques 
Nora Amama Ben Hassun  Estudiantat de màster 
Sara Matheu Martínez del Campo Personal d'Administració i Serveis 
Neus Salleras Grau  Personal d'Administració i Serveis 
 
 
Convidades a la sessió 
Gemma Flaquer Fabregat  Assessora de l’equip deganal/Delegada de recursos 

acadèmics 
Mireia Ribera Mitjans  Assessora de l’equip deganal/ Delegada de dinamit-

zació i coordinació interna 
Mercè Ollé Torner              Directora del Departament de Matemàtiques 
 
 
Excusen l’absència 
Miguel Ángel Barja Yáñez                      Departament de Matemàtiques 
Jezabel Curbelo Hernández  PDI-B 
Sonia Fernández Méndez  Agrupació d’altres departaments 
Jaume Fusté Pratdesaba  Cap UTG Àmbit Matemàtiques 
Salvador Roura Ferret   Departament de Ciències de la Computació  
 
 
No assisteixen 
Jordi Aguilar Martínez  Personal d'Administració i Serveis 
Miquel Martí Jorba  Estudiantat de graus: Grau en Estadística 
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Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària anterior. 

2. Informe de l’equip directiu. 

3. Modificació de l’horari del Grau de Matemàtiques. 

4. Actualització de la normativa dels Exàmens extraordinaris. 

5. Proposta de revisió del reglament dels Treballs del Final d’Estudis. 

6. Ratificació d’acords. 

7. Afers sobrevinguts i afers de tràmit. 

8. Torn obert d’intervencions. 

Desenvolupament i acords de la reunió 

 
A les 15:35 s’inicia la JF87, quan el degà de l’FME dona la benvinguda als membres de la 
Junta de Facultat de l’FME.  
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària anterior 

 El degà presenta l’acta de la sessió núm. 86.  
 El degà demana a la Junta que aprovi el document presentat. 
 La Junta de Facultat de l’FME aprova l’acta de la sessió núm. 86. 

 
2. Informe de l’equip directiu 

 El degà presenta el document: 
o Informe de l’equip directiu.  

 El degà explica que en aquest document (disponible a la intranet de la Junta de Fa-
cultat) es recullen, descriuen i detallen les diferents activitats realitzades des de la 
darrera Junta de Facultat. Aquest document constitueix, per tant, el seu informe, que 
es divideix en els apartats següents: 

o Activitats. 
o Reunions. 
o Temes acadèmics i de funcionament. 
o Altres informacions. 
o Informe del cap de la UTGAM. 
o Informe del cap d’estudis del grau en matemàtiques. 
o Informe del cap d’estudis del grau en estadística. 
o Informe de la secretària acadèmica 
o Informe de la vicedegana d’igualtat, inclusió i equitat. 
o Informe del vicedegà de relacions externes i promoció. 
o Informe del vicedegà d’innovació docent i noves tecnologies 
o Informe de la coordinadora del Màster MESIO  
o Informe de la delegada de dinamització i coordinació interna 
o Informe de la delegada de recursos acadèmics. 
 

 El degà comenta alguns dels aspectes que es descriuen en els apartats “Activitats”.    

o Detalla les lectures de Tesis Doctorals: J. Barceló (directora I. Arias, 8/9) i 

G. Vila (directors J.J. Pérez González, J. Rubio, 22/9). 
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o L’ acte d’inauguració del Curs Box (14/9)  amb la conferència “First Rate 

Scientist or Second Rate Mathematician” a càrrec del professor G. Vinning 

(Virginia Tech). 

o L’acte d’inauguració del curs GCED (27/9). 

o Acte d’inauguració del curs FME (11/9). Es van homenatjar als ex-degans 

jubilats de la facultat, Joan Solà-Morales, Pere Pascual i Jordi Quer. La lliçó 

inaugural va ser a càrrec del professor Joan Solà-Morales, el primer degà 

de l’FME. 

o Presentació de la Comissió d'Igualtat (18/10). 

o Datathon-FME 3a ed. (11-12/11). En aquest punt de l’informe de l’equip di-

rectiu, el degà informa dels problemes tècnics durant aquesta activitat i  

agraeix públicament la feina realitzada pel Jaume Fusté (Cap UTGAM) i An-

nibal Mañas (Cap Serveis TIC UTGAM). 

o Celebració de Sant Albert (15/11)  amb la conferència "Les bombolles de 

l’Anton: Geometria amb bombolles de sabó", a càrrec de Pol Landman 

Brignoni. 

 
 El degà continua explicant els punts en la secció Reunions. Detalla les reunions amb 

els responsables del programa Connexia. Informa sobre la reunió ORGMEIO (25/10). 
Menciona el consell de Directors UPC (26/9) i els Consells Acadèmics (2/10, 20/11). 
Explica la reunió amb la Mar Carrió Llach,  nova directora de l’ICE (13/11). També es 
va reunir amb diverses entitats (FEEMCAT, MMACA) i  empreses (Accenture, IBM 
Consulting, AilyLabs, NTT Data, MathWorks, Casio). 
 

 El degà continua explicant els punts detallats a la secció Temes acadèmics i de fun-
cionament.  

o Comenta que s’estan canviant les lames de les finestres del primer pis de 
l’edifici de la façana del carrer Adolf Florensa. La intervenció es fa de 9h a 
16h, des del dia 9/11 fins al 24/12. 

o Hi ha hagut diversos talls de llum a l’edifici, que han comportat desconnexions 
a la xarxa. Per culpa d’això es va haver de suspendre l’examen parcial d’In-
formàtica del dia 23/10 (es va traslladar al 8/11). Es farà una reunió amb el 
Servei de Manteniment per revisar les infraestructures de l’edifici. 

o El trasllat d’ESAII ja s’ha culminat (llevat del despatx del professor C. Angulo, 
que haurà de lliurar el seu despatx properament). Alguns professors del dept. 
d’ESAII es traslladen provisionalment a despatxos de la zona que té el de-
partament al primer pis (costat c/ Pau Vila). L’FME s’ha compromès a no re-
clamar aquests espais fins que no hagin pogut completar el trasllat a l’edifici 
H. 

o Durant aquest mes es canviaran les màquines de reprografia de l’edifici. Es 
reposen totes llevat la que hi ha a l’IRI. El nou concessionari és SEMIC. 

o S’ha incorporat un PAS GEO a Secretaria, per cobrir la baixa de la Sra. Tri-
nidad Martínez.  
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o Atesa la quantitat de classes que hi ha actualment de 8h a 9h del matí, s’ha 
acordat amb el personal TIC de l’UTGAM que hi hagi sempre algú de guàrdia 
en aquest horari. 

o La professora Marta Casanellas Rius del departament de Matemàtiques  és 
la nova directora del Doctorat en Bioinformàtica. 

o A continuació el degà presenta les Dades de Matrícula del curs 23-24: 
  GM GE GE+E GCED 
Oferta de places 75 50 20 50 
Matriculats nous 94 55 23 60 
Matriculats totals 175  226 41  174  

Nota de tall (curs passat) 
12,925 
(13,25) 

9,97 
(11,22) 

11,268 
(11,79) 

12,694 
(12,46) 

Demanda 1a pref. 160 37 18 166 
Titulats 58 45 4 37 

             

 MAMME: 33 places ofertades, 46 admesos, 73 matriculats 

 MESIO: 44 places ofertades, 60 admesos, 46 matriculats+10 mobilitats, 98 matricu-
lats en total 

 MFPES: 120 places ofertades, 107 matriculats 

 Doctorat en BioInformàtica: 10 estudiants 

 Doctorat en Matemàtica Aplicada: 49 estudiants 

 Erasmus IN Q1: 15 MAMME, 10 MESIO, 3 GM 

 Erasmus OUT Q1: 2 MAMME, 1 MESIO, 8 GM, 3 pràctiques empreses 

o S'ha rebut resposta de l'AQU a la memòria MODIFICA feta per a l'ampliació 
de places del GM. Es requereixen alguns canvis. Se suggereix adscriure el 
grau a la branca de Ciències. 

 
 El degà continua explicant els punts detallats a la secció Altres Informacions. 

o Assistència a la Cerimònia de lliurament de Premis de la RSME, amb tres 
premiats Alumni FME: Xavier Fernández-Real (premi José Luis Rubio de 
Francia), Robert Cardona Aguilar i Óscar Rivero Salgado (premis Vicent Ca-
selles). 

o L’FME ha promogut la primera Olimpíada Matemàtica Femenina, que es ce-
lebrarà els dies 20 de gener i 3 de febrer.  S’ha convidat a participar-hi a la 
Societat Catalana de Matemàtiques, la UAB i l’UB i compta amb suport eco-
nòmic d’Accenture i AilyLabs. Per part de l’FME hi estan treballant J.L. Diaz-
Barrero, J. Grané, C. Pantazi, M. Ribera i J. Guàrdia. 

 

 Seguidament, i atès que el cap de la UTGAM no pot assistir a la Junta, el degà procedeix a 

explicar els punts de la secció Informe del cap de la UTGAM: La plaça de cap de la unitat de 

recursos, serveis i suport a la recerca, va quedar vacant perquè la candidata no va superar 

les proves. S’ha demanat que es torni a treure a concurs intern i en cas que torni a quedar 

vacant es repartiran tasques de responsabilitat entre una persona de la unitat i el cap de la 

UTGAM, a més de demanar una persona més en interinatge, fins al moment que hi hagi 
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possibilitat de tornar a treure-la a concurs.  La plaça de responsable de relacions internacio-

nals encara no s'ha tret a concurs, pel fet que estan aturats els concursos de personal 

d’aquesta escala. Esperem que la convoquin aviat. En el pròxim Consell de Govern, es por-

tarà a aprovació la inclusió del requisit d’anglès (B2) a places de PTGAS de l’àmbit de relaci-

ons internacionals. A la UTGAM s’ha demanat que s’inclogui aquest requisit en dues places 

d’aquest àmbit, una que dona servei a l’FME i l’altra al CFIS. Actualment, ja hi ha una plaça 

de relacions internacionals a la secretaria de l’FME amb aquest requisit. 

 

 El degà dona la paraula al vicedegà cap d’estudis del grau en Matemàtiques, Jesús Fernán-

dez. El vicedegà Fernández explica que no hi ha hagut incidències significatives en el co-

mençament del curs, tot i l'augment de places a primer. També informa sobre el Programa 

de mentories 2023-24 i de les cinc beques d'aprenentatge concedides al grau de Matemàti-

ques. El vicedegà Fernández observa una certa tendència a la baixa del percentatge d’apro-

vats als exàmens parcials. 

 El degà dona la paraula a la vicedegana cap d’estudis del grau en Estadística, Lourdes Ro-

dero de Lamo, que  explica que ja s’ha obert oficialment el procés de re-verificació del Grau 

en Estadística. Això voldrà dir que tindrem nova titulació al curs 25-26. El passat mes d'octubre 

es va aprovar a la Junta de Facultat d'Economia i Empresa - UB (gestora del grau) la fitxa de 

re-verificació i d'aquí a dues setmanes s'haurà d'aprovar la comissió que durà a terme aquest 

procés.  

 El degà dona la paraula a la secretària acadèmica  de l’FME Chara Pantazi. La secretària 

acadèmica informa que la Secretària General de la UPC ens va comunicar que s’ha actualit-

zat la versió oficial del Reglament de l’FME, incloent la reforma que se’n va fer el 2016. Ara 

hi ha un document únic, que ja està penjat a la web de la Facultat.  També informa que  la 

llista de distribució de la Junta de la Facultat ara permet l’enviament de missatges per part 

de tots els membres de la llista. 

 

 La vicedegana d’igualtat, inclusió i equitat, la professora María Paz Linares, explica els punts 

detallats en la secció Informe de la vicedegana d’igualtat, inclusió i equitat. En particular, la 

professora Linares explica que es va celebrar el 11/10/2023 la  jornada de presentació de la 

Comissió d'Igualtat de l’FME. Durant la jornada es va presentar l’equip impulsor format per 

Mireia Ribera, Aïda Cunill, Sonia Julià, Pau Martín i María Paz Linares. La padrina de la jor-

nada va ser la Sònia Estradé (presidenta de la comissió d’igualtat de la Facultat de Física de 

la UB). La vicedegana Linares va detallar les activitats de la jornada i informa sobre la pròxima 
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reunió del novembre i expressa el seu desig sobre l’augment de la participació del PDI. Res-

pecte a la docència i inclusió, la vicedegana Linares informa que s'ha demanat als professors 

de segon del Grau de Matemàtiques que adaptin els exàmens parcials  per a una alumna amb 

necessitats educatives especials. La vicedegana Linares va explicar la situació de la estudiant 

Carla Muriel (beca compromís 2022-2023) a la que si li va oferir una beca aprenentatge aquest 

curs tal com demanava la convocatòria i que ella mateixa va renunciar per motius d’incompa-

tibilitat. 

 El vicedegà de relacions externes i promoció, el professor Sebastià Martín Molleví, explica 

els punts detallats en la secció Informe del vicedegà de relacions externes i promoció. En 

concret, explica que hi ha un conveni de doble titulació, (Grenoble). També comenta la nova 

estratègia del vicerectorat de política internacional sobre convenis tipus marc per simplificar i 

assumir la gestió. El vicedegà Martín informa sobre el Programa ReTornA  i les dues beques 

de promoció concedides als alumnes Marta Carreras i Albert Vives. 

 En aquest punt de la reunió,  el vicedegà d’innovació docent i noves tecnologies, el profes-

sor Jordi Saludes Closa, explica els punts detallats en la secció Informe del vicedegà d’inno-

vació docent i noves tecnologies. Detalla que en la reunió amb la Directora de l'ICE, la Sra. 

Mar Carrió Llach, es va parlar sobre dos projectes: disseny de video-píndoles i introducció 

de la realitat virtual en la docència.  

 La coordinadora del Màster MESIO UPC-UB, la professora María Paz Linares, explica els 

punts detallats en la secció Informe de la coordinadora del MESIO.  En concret informa sobre 

la reunió bianual de l’ORGMEIO  que es va celebrar el 25/10/2023 i el canvi en la composició 

de l’ ORGMEIO deguts a la jubilació del professor Joaquim Gabarró del Dept. de Ciències de 

la Computació. La professora Linares agraeix a la Sra. Gemma Flaquer Fabregat les millores 

a la pàgina web del Màster MESIO. 

 Seguidament, la delegada de dinamització i coordinació interna, Sra. Mireia Ribera Mitjans, 

detalla els punts de la secció Informe de la delegada de dinamització i co-ordinació interna. 

La delegada Ribera  explica les activitats realitzades durant aquest curs i les pròximes activi-

tats programades. També anuncia que les padrines de  l’acte de graduació d’estudis de l’FME 

són  les professores Anna de Mier com a padrina de Matemàtiques i Marta Pérez com a 

padrina d’Estadística. 

 Finalment, abans de passar al torn de preguntes, la delegada de recursos acadèmics Gemma 

Flaquer Fabregat detalla els punts de la secció informe de la delegada de recursos acadèmics.  

En particular informa que, com que la personalitat d’aquest curs és l’estadístic E.P. Box, el 
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personal de la biblioteca ha dissenyat la “Web Box’’ per donar suport a les diverses activitats. 

També informa sobre l’ampliació de la sala d’estudis de l’FME, l’horari de la biblioteca i la 

nova programació de píndoles anomenades” Bib Tips”.   

 Finalitzada la presentació de l’informe del equip directiu, per part del degà i dels membres 

de l’equip directiu, es procedeix a obrir un torn obert d’intervencions: 

o El professor Joan Carles Gil Martín, professor del departament d’Organitza-
ció d’Empreses, pregunta a la vicedegana Lourdes Rodero de Lamo sobre 
la comissió consultiva relacionada amb la renovació del grau d’Estadística. 
La vicedegana  Rodero contesta que aquesta comissió va finalitzar la seva 
labor i el seu informe es farà públic en els propers dies. 

o El professor Jaume Franch, professor del departament de Matemàtiques, pre-
gunta sobre l’àmbit de coneixement del grau d’Estadística. La vicedegana 
Lourdes Rodero de Lamo  contesta que l’àmbit de coneixement al qual s’es-
criurà el GE serà Matemàtiques i Estadística, que en principi la FEE-UB no 
tindrà cap inconvenient. 

o La professora Mercè Ollé Torner, directora del Departament de Matemàti-
ques, pregunta si hi ha més informació sobre el projecte Galàxia. El degà 
contesta que sembla que aquest projecte esta adreçat a la reforma completa 
d’algunes titulacions i que possiblement hi haurà incentius per als centres 
participants al projecte. 

o El professor Jordi Castro comenta que està a favor de facilitar i ajudar qual-
sevol alumne/alumna amb necessitats educatives especials, però li preocupa 
la recomanació  que tot l’alumnat (amb i sense necessitats educatives espe-
cials) hagi de realitzar els exàmens en dues parts amb una pausa entremig 
per tal de facilitar l’avaluació a l’alumnat amb necessitats educatives especi-
als. Considera que la pausa hauria de ser només per l’alumnat que la neces-
siti i que pot ser perjudicial per a la resta d’alumnat, ja que li pot generar 
estrès.  
 

 La vicedegana d’igualtat, inclusió i equitat María Paz Linares Her-
reros informa que va contactar amb la Sra. Montse Vilalta de l’Ofi-
cina d’Inclusió de la UPC i  es va reunir amb  representants de 
l’ONCE (Elisa Botet i Anna Girbau).  Seguint el seu assessora-
ment, van recomanar al professorat d’ organitzar els exàmens en 
dues parts, amb una pausa entremig, per tal de per ser inclusius 
i   facilitar-los a l’alumnat amb problemes de visió. La vicedegana 
Linares menciona que aquesta proposta és una proposta molt re-
flexionada i és una recomanació.  

 El coordinador d’inclusió i equitat Jesús Fernández Sánchez co-
menta que la proposta de realitzar els exàmens en dues parts es 
una proposta força meditada i la que menys impacte té respecte 
a la inclusió. També s’espera el ‘’feedback’’ dels exàmens parci-
als. 

 El degà comenta que si la pausa en els exàmens es fa només 
per l’ alumnat amb necessitats educatives especials aleshores 
es pot pensar que els afavoria més que els altres. El degà agra-
eix tot el professorat pel seu esforç. 

o El President de la delegació dels estudiants de l’FME Adrià Ferrer Casamayor 
convida tot el professorat a participar a la xocolatada solidària per la Marató de 
TV3, organitzada per la Delegació d’Estudiants de l’FME el 27 del novembre. 
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o La vicedegana María Paz Linares convida els estudiants a participar a la prò-
xima Jornada del curs ‘’Box’’ del 22 del novembre i assistir a la conferència del 
professor Daniel Peña.   

 No hi ha més intervencions. 
 

 
3. Modificació de l’horari del Grau de Matemàtiques 

 En aquest punt de la reunió el cap d’estudis de Matemàtiques, Jesús Fernández Sán-
chez, presenta el document “Horari GMv6” (disponible a la intranet de la Junta) i de-
talla la modificació d’horaris que afecta dues assignatures del tercer curs, segon qua-
drimestre, essent professors responsables el Xavier Cabré (Equacions en derivades 
parcials) i el Pep Burillo (Geometria diferencial).  
Finalitzada la presentació de la proposta, s’obre el torn d’intervencions. 

 
o La professora Maria Alberich comenta que hi ha un error amb el número de 

l’aula de l’assignatura de “Matemàtiques per a l’ensenyament  secundari”. Els 
dijous consta que l’aula és la 004 i hauria de ser l’aula 003. 
 

 Finalitzat el torn obert d’intervencions, el degà demana a la Junta de Facultat de l’FME 
aprovar per consens la proposta de la modificació d’horaris. 

 La Junta aprova per consens la proposta de la  modificació d’horaris. 
  
4. Actualització de la normativa dels Exàmens extraordinaris 

 El cap d’estudis del grau en Matemàtiques, Jesús Fernández Sánchez, presenta el 
document “Proposta Normativa Exàmens Extraordinaris” (disponible a la intranet de 
la Junta), corresponent a  la proposta de redactat sobre la normativa d’Exàmens ex-
traordinaris. Finalitzada la presentació de la proposta s’obre el torn d’intervencions. 

o El professor del departament de Matemàtiques, Jaume Franch,   considera 
que històricament s’ha fet  seguint la Normativa Anagrama i que li sembla que 
funcionava bé. 

o La professora Guadalupe Gómez Melis, professora del departament d’Esta-
dística i Investigació Operativa comenta que alguna vegada es feia i està 
d’acord en regular-lo. Estaria bé que la universitat reconegués punts PAD 
per la tutela dels exàmens extraordinaris. 

o L’estudiant  Nora Amama Ben Hassun pregunta sobre la informació a la web 
dels exàmens extraordinaris. 

- La coordinadora del Màster en Estadística MESIO UPC-UB, 
María Paz Linares  contesta que la normativa esta penjada a 
la web del MESIO.  

 El degà comenta que es discutirà la proposta en una reunió de  la Comissió Acadè-
mica del Grau en Matemàtiques, i se sotmetrà a votació en la propera Junta de Fa-
cultat. 
 

 
5. Proposta de revisió del reglament dels Treballs del Final d’Estudis. 

 En aquest punt de la reunió, el cap d’estudis del grau en Matemàtiques, Jesús Fer-
nández Sánchez, presenta i descriu l’esborrany del document Reglament tribunals 
TFG Grau de Matemàtiques (disponible a la intranet de la Junta).  

 El cap d’estudis explica que s’està revisant i tornant a redactar el marc normatiu ge-
neral per als TFE dels graus de Matemàtiques, MAMME i MESIO. 

 El cap d’estudis explica que la UPC recomana incorporar el capítol de sostenibilitat 
als treballs de Fi de Grau i de Màster i que molts graus de la UPC s’estan afegint 
com una obligació. Es procedeix a obrir un torn obert d’intervencions 
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o El professor Pedro Delicado Useros, professor del Departament d’Estadística 
i Investigació Operativa, comenta que aquest reglament es semblant al del 
MESIO. 

o El professor Jordi Castro, professor del departament d’Estadística i Investi-
gació Operativa pregunta si hi ha suficient massa crítica a cada intensificació. 

 El cap d’estudis de Matemàtiques, Jesús Fernández Sánchez, deta-
lla que a la primera intensificació hi ha 15 professors, a la segona 
n’hi ha 30, a la tercera n’hi ha 9 i a la quarta hi ha 21 professors. 

o La professora Marta Casanellas Rius, professora del departament de Ma-
temàtiques pregunta sobre els criteris de selecció dels tribunals. 
 El  cap d’estudis del grau en Matemàtiques, Jesús Fernández Sán-

chez, comenta que la probabilitat de ser elegible com a membre del 
tribunal ve donada pel nombre de cursos que el professor va fer clas-
ses des de la darrera intervenció en un tribunal del grau. 

o La professora Marta Casanellas Rius proposa no comptar  el nombre de 
cursos sinó el nombre de PADS del professor des de la darrera interven-
ció en un tribunal. 
 El  cap d’estudis de Matemàtiques, Jesús Fernández Sánchez, co-

menta que la intenció es tenir una formula el més “fàcil’’ possible. A 
més a més comenta que aquest document és un esborrany i que es 
debatrà a la Comissió Acadèmica del Grau en Matemàtiques- 

 El degà comenta que en la propera Junta de Facultat se sotmetrà a 
votació el document definitiu sobre aquest tema. 

 

6. Ratificació d’acords 

 El degà dona la paraula a la secretària acadèmica de l’FME, Chara Pantazi.  La se-
cretària acadèmica recorda els acords que la Junta de Facultat ha pres de forma 
telemàtica: 

o Aprovació de dues propostes de membres per a les comissions dels con-
cursos de professorat catedràtic, departament de Matemàtiques. 

o Aprovació de cinc propostes conjuntes de membres per a les comissions 
dels cinc concursos de professor Lector, departament de Matemàtiques. 

o Aprovació de la comissió de membres del concurs de professor Titular d'U-
niversitat, departament de Matemàtiques. 

o Aprovació proposta ordenada de membres per a la comissió dels concursos 
de professorat Substitut, departament Estadística i Investigació Operativa. 

o Aprovació  proposta conjunta de membres per a la comissió dels concursos  
71025837 i 1002242 de professor Lector, departament Estadística i Inves-
tigació Operativa. 

o Aprovació  proposta conjunta de membres per a la comissió del concurs 
71025838 de professor Lector, departament Estadística i Investigació Ope-
rativa. 

o Aprovació  proposta conjunta de membres per a  la comissió de dos con-
cursos de professorat Agregat (amb codis interns 9 i 10), departament Es-
tadística i Investigació Operativa. 

 La Junta ratifica els acords per consens. 

 
8. Afers de tràmit. Afers sobrevinguts 

 Afers de tràmit. 
o No n’hi ha.  

 Afers sobrevinguts. 
o No n’hi ha. 
o  
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9. Torn obert d’intervencions 

1. La estudiant Nora Amama Ben Hassun comenta que no es fàcil trobar a la web de 
MESIO la  informació relacionada amb els treballs finals del Màster.  
La vicedegana Linares explica que tota la informació està accessible a la web del 
Màster i a més a més indica que hi ha un curs al campus Atenea relacionat amb els 
TFM.  

 

Sense més assumptes per tractar, el degà aixeca la sessió a les 17:50 hores, sessió de la 
qual, com a secretària acadèmica, estenc aquesta acta amb el seu vist i plau. 
 
 
 
         La secretària acadèmica                                    El degà 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Chara Pantazi                                                    Jordi Guàrdia Rúbies 


